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Руководителям Гражданских организаций ассоциированных при Организации Объединенных Наций
Членам Европейского Парламента
Членам Конгресса США
Президентам государств Объединенных Наций
Гражданам Мира

От всего сердца Поздравляем Вас всех с Рождеством Христовым !

Прошедший Год был ещё одним серьезным шагов в интеллектуально-духовном росте всего Человечества.

На Земле в 2006 г. многие люди глубже поняли, что нельзя не решать возникающие проблемы.

Нет чужого горя ! И нет чужих инваидов и ненужных детей !

Нельзя в ХХ1 веке никого перехитрить, как и невозможно прожить за чужой счет.

Нас всех радует, что в сложном 2006 году Человечество добилось первых серьезных успехов в борьбе с
 терроризмом, предотвратив террористические атаки в Англии, объединившись против всех форм насилия в
 международных отношениях.

Но мы просим Вас всех не забывать об основной Цели Человека на Земле - добиваться неуклонного
 интеллектуально-духовного роста и расширять позитивное воздействия нашей цивилизации за пределы
 планеты Земля.

Желаем Вам всем Рожденственской радости в Душе и молим господа, чтобы он даровал Вам здоровья и сил
 осуществляет его Великие Замыслы.

 

 
To the Secretary General of the United Nations,
To the Nobel prize winner of peace Kofi Annon
To Pan- Gi Munu, Secretary General of the UN since 2007 ,
To leaders of the Civil organizations associated with the United Nations
To members of the European Parliament
To members of the congress of THE USA
To Presidents of the states of the United Nations
To citizens of the Wide World

From entire heart we congratulate you all with Christmas Christ's!

The past year was still some serious of steps in the intellectual- spiritual growth of entire humanity.

Many people more deeply understood on the Earth in 2006 that one cannot fail to decide the appearing problems.

There is no strange grief!

And there are no strange invalids and unnecessary children!

It is not possible in XXI the century of anyone to outwit, as it cannot be lived for the strange calculation.

Us all it gladdens, that in the complex 2006 humanity achieved the first serious successes in the combating of
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 terrorism, after avoiding terrorist attacks in England, after being combined against all forms of violence in the
 international relations.

But we request you all not to forget against the basic purpose person on the Earth - to attain steady intellectual-
 spiritual increase and to enlarge the positive of the action of our civilization beyond the limits of planet the Earth.

We desire to you with all of Christmas’ happiness in the soul and we pray gentlemen so that it would grant to you
 the health and forces are achieved its great concepts.

Dr.Ernesto Garcia
 
Chairman of Civil International Committee
on the preparation of world public opinion
for conducting of the First World Congress
of Spiritual Unity in New York,
 
Dr. Alexander Vasiljev

Vice-Chairman of Civil International Committee
for the preparation of world public opinion for
conducting of the First World Congress of
Spiritual Unity in New York,
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Secretary Civil International Committee on the

preparation of world public opinion for conducting
of the First World Congress of Spiritual Unity in New York,
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